

## CAPT. FRITZ FUSZKO



### CV / LEBENS LAUF

Fritz Fuszko is a long-haul captain on the Boeing 767, CRM trainer at Austrian Airlines, authorized instructor for airline pilots (ATPL) and founding partner of "Mach 2 - Aviation Experts". In his more than 30-year career with Austrian Air Services, Cross Air, Lauda Air and Austrian Airlines, he flew various types of aircraft on long-haul (Boeing 777, Boeing 767) as well as on short-haul (Boeing 737, Fokker 50). He began his career on the Saab-Draken and Saab-105 fighter jets.

Fritz Fuszko ist Langstrecken-Kapitän auf der Boeing 767, CRM-Trainer bei Austrian Airlines, Lehrerberechtigter für Linienpiloten (ATPL) und Gründungspartner von „Mach 2 – Aviation Experts“. In seiner über 30-jährigen Laufbahn bei Austrian Air Services, Cross Air, Lauda Air und Austrian Airlines flog er unterschiedliche Flugzeugtypen sowohl auf Langstrecke (Boeing 777, Boeing 767), als auch auf Kurzstrecke (Boeing 737, Fokker 50). Seine Karriere begann er auf den Kampffjets Saab-Draken und Saab-105.

## AUSTRIAN AIRLINES / LAUDA-AIR

- ◆ Captain Boeing 777/767 2002 to now
- ◆ Captain Boeing 737-300/400/800 1995 to 2002

## CROSSAIR

- ◆ Captain Fokker-50 1994 to 1995

## AUSTRIAN-AIRSERVICES

- ◆ Captain Fokker-50 1993 to 1994
- ◆ Copilot Fokker-50 1990 to 1993

## AUSTRIAN AIRFORCE

- ◆ Fighterpilot Saab-35 Draken 1988 to 1990
- ◆ Jetpilot Saab-105 1985 to 1988
- ◆ Pilot Saab-91D/ L-19 1983 to 1985

## FLIGHT EXPERIENCE, LICENSES, RATINGS

- ◆ 17420 hours total
- ◆ 5302 hours PIC B767
- ◆ 4050 hours PIC B777
- ◆ 4100 hours PIC B737-300/400/800
- ◆ 1500 hours COPI/PIC F-50
- ◆ 200 hours Saab-35 Draken
- ◆ 715 hours Saab-105
- ◆ 265 hours Saab-91D
- ◆ 50 hours L-19

## MILITARY SERVICE

2. Kompanie LWSR 33, Mautern  
VBS 80 Allentsteig  
Theresianische Militärakademie Wiener Neustadt  
Fliegerschule Zeltweg  
2.Staffel Überwachungsgeschwader Graz-Thalerhof  
4.Staffel Kampfgeschwader 10 Ängelholm, Schweden